
 

 

Referat fra generalforsamling i Solhjem 
 

Tirsdag den 25. april 2023 
Generalforsamlingen afholdes på øverste sal i nr. 96 – Børnehavehuset. 

 

 
Dagsorden for generalforsamlingen: 

1. Velkommen og valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning v. Angelika Marning 

3. Godkendelse af årsregnskab v. Poul Fasdal 

4. Indkomne forslag 

5. Valg til bestyrelsen 

6. Medlemmer til basarudvalg 

7. Medlemmer til forældrerådet 

 

Referat 
 

1. Velkommen og valg af dirigent 

Angelika Marning byder velkommen til generalforsamlingen, som er indkaldt rettidigt 3 uger 
før afholdelse jævnfør Solhjems vedtægter.  

Peter Rauff Møller er indstillet som referent, og Emil Laust Kristoffersen er indstillet som 
dirigent af generalforsamlingen.  

Indstillingerne godkendes, og generalforsamlingen kan gå i gang. 

 

2. Bestyrelsens beretning v. Angelika Marning 

Angelika Marning fremlægger bestyrelsens beretning. 

Beretningen vedlægges referatet.  

Der var ingen kommentarer eller spørgsmål til beretningen.  

Beretningen tages til efterretning. 

 



 

 

3. Godkendelse af årsregnskab v. Poul Fasdal 

Poul Fasdal gennemgår årsregnskabet for 2022. 

Stort underskud i 2021, målet for 2022 var målet at halvere underskuddet. I 2023 er målet 
et positivt årsregnskab. 

Budgettet stemmer overordnet set godt med regnskabet. Der har været lidt flere børn end 
budgetteret og som følge deraf højere personaleudgifter. 

Overordnet set ender året med et underskud på ~567.000, holdt op imod et underskud på 
~1.282.000 for 2021. Det er ca. 100.000 mere end der var budgetteret med.  

Egenkapitalen er dermed negativ med ca. ~768.000, dette udgør dog ikke et 
likviditetsproblem da tilskud fra kommunen er forudbetalt.  
Der er blevet sat ind på flere områder. Bl.a. er der stort fokus på at børnetallet altid 
stemmer overens med personale, og omvendt.  

I 2023 budgettet er det forventningen at indtægterne fra børn stiger hvorimod 
personaleudgifter gerne skulle kunne holdes på ca. det samme.  
Det skulle gerne ende med et overskud på ca ~220.000 og en egenkapital på ~431.000.  
Solhjems økonomi er derfor i bedring.  

Årsregnskabet godkendes da der ikke er indsigelser.  

 

4. Indkomne forslag 

Der er ingen indkomne forslag.  

 

5. Valg til bestyrelsen v. Emil Laust Kristoffersen 

Emil Laust Kristoffersen introducerer kort bestyrelsesarbejdet. 

Der er årligt valg til Solhjems bestyrelse. Medlemmer vælges for en 2-årig periode. 

Angelika, Louise og Tine er på valg. Emil udtræder af bestyrelsen. Louise modtager ikke 
genvalg. Angelika og Tine genopstiller. Bestyrelsen søger altså 3 medlemmer og 1 suppleant. 

Der afholdes valg. 4 opstillede til valg og 4 blev valgt; Angelika, Tine, Anne Sofie og Kirsten 
(som suppleant).  

Bestyrelsens sammensætning ser derfor ud som følger (inklusiv eksisterende medlemmer, 
der ikke er på valg):  

Peter (medlem), Iben (medlem), Kira (medlem), Anita (medlem), Angelika (medlem), Tine 
(medlem), Anne-Sofie (medlem), Kirsten (suppleant) og Mathilde (suppleant). 



 

 

 

6. Medlemmer til basarudvalg 

Tine er bestyrelsens tovholder for basarudvalget, og introducerer kort udvalgets arbejde, 
formål og omfang. Alle interesserede nye medlemmer kan henvende sig til Tine. 

 

7. Medlemmer til forældrerådet 

Anita er bestyrelsens tovholder for forældreudvalget, og introducerer kort udvalgets 
arbejde, formål og omfang. Alle interesserede nye medlemmer kan henvende sig til Anita. 

 

Der er ikke yderligere at bemærke, og generalforsamlingen hæves. 


